
Мато Фрањичевић 
Питање постављено Државној комисији за интегрисано управљање границом БиХ – 

''Постоје ли одговарајући планови активности које би требало да омогуће становницима 

Уништа нормалан живот у социјалном, економском и саобраћајном смислу, након што, 

ускоро, Република Хрватска постане пуноправна чланица ЕУ?'' 
 


